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Aan : De leden van de gemeenteraad 

   

Van : College van B&W 

   

Datum : 31 oktober 2023 

   

Onderwerp : Reactie gemeente Bunnik n.a.v. massale terreuraanval Hamas en 

situatie in Israël en Palestijnse gebieden 

   

 
 
Geachte leden van de raad, 
 
 
Inleiding 
 
Op 13 oktober heeft de heer Van Vulpen van fractie CDA schriftelijke vragen gesteld aan het college 
met als onderwerp ‘Reactie gemeente Bunnik n.a.v. massale terreuraanval Hamas en situatie in Israël 
en Palestijnse gebieden’. 
 
Hieronder volgen de vragen met de antwoorden. 
 
1. Kunt u aangeven op basis van welk besliskader u heeft besloten niet te vlaggen met de 

Israëlische vlag of vredesvlag, danwel voorafgaand aan de raadsvergadering steun te 
betuigen aan de slachtoffers? 

Antwoord: We volgen de situatie in Israël en de Palestijnse gebieden met grote zorg. We keuren 
iedere vorm van geweld af en betreuren alle slachtoffers die bij het hevige geweld zijn gevallen. Bij 
dergelijke impactvolle gebeurtenissen werken we in Bunnik niet met een besliskader, maar wegen we 
per situatie af hoe onze reactie is. Er zijn immers meerdere vormen om je medeleven te betuigen. In 
dit geval is er gekozen om niet te vlaggen. 
 
Op maandag 9 oktober jl. heeft de burgemeester naar aanleiding van de gebeurtenissen in Israël en 
de Palestijnse gebieden op X, het voormalige Twitter, een reactie gegeven waarbij het leed van 
onschuldige slachtoffers centraal stond.  
 
2. Kunt u aangeven hoe deze besluitvorming zich verhoudt tot eerdere beslissingen in het 

kader van de oorlog in Oekraïne? 
Antwoord: Zoals hierboven aangegeven wordt bij een dergelijke gebeurtenis een afweging gemaakt 
hoe we als college reageren. Gezien de verschillende opvattingen in de samenleving hebben wij 
besloten om in deze situatie niet te vlaggen. 
 
3. Indien er geen besliskader aanwezig is, bent u voornemens of bereid een dergelijk kader op 

te stellen? 
Antwoord: Nee, zie antwoord 1. Natuurlijk volgen wij de algemene vlaginstructie van de Rijksoverheid 
als richtlijn. Bij dergelijke impactvolle gebeurtenissen werken we in Bunnik niet met een besliskader, 
maar wegen we per situatie af welke reactie volgens ons passend is. 
 
4. Kunt u een overzicht leveren met alle eerdere vlagacties, donaties, steunbetuigingen voor 

andere landen en de aanleidingen daarvoor? 
Antwoord: In het recente verleden is uitsluitend de vlag gehesen voor Oekraïners en slachtoffers van 
de aardbeving in Marokko. Donaties voor landen zijn er niet geweest. Wel is er bij enkele landelijke 
Giro555 acties gedoneerd.  
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5. Bent u het met het CDA eens dat de terroristische aanslag door Hamas met alle kracht 

veroordeeld moet worden? 
Antwoord: We keuren iedere vorm van geweld af en betreuren alle slachtoffers die bij het hevige 
geweld zijn gevallen (zie ook antwoord 1).  
 
 
6. Bent u het met het CDA eens dat het voeren van de vlag een eenvoudig doch duidelijk 

middel is om steun en solidariteit te betuigen met de slachtoffers van deze aanslagen?  
Antwoord: Nee. 
 
 
7. Bent u bereid het besluit, met spoed, te heroverwegen? 
Antwoord: Nee, zie ook antwoord 1 en 2.  

 
 


